
Høruphav Brolaug   dialogmøde

Knøsgård den 09. november 2022



Dialogmøde

Den 09. november 2022 kl. 18:00 

på Knøs' gård i Hørup.



Program
 Velkomst - Ehn

 Lidt nyt – Ehn, Pp, Lm

 Hvad arbejder bestyrelsen med lige nu – Ehn, Pp

 Medlemsønsker af fornyelser og tiltag 

de næste 5 år - Br

 Spisning og hyggelig samvær 



Lidt nyt
 Godt år for havnen - Ehn

 Is- og grillbod forsætter med Sune - Ehn

 Kapsejlads - Pp

 Sejleskolen - Lm

 Bådoptagning- Lm



Hvad arbejder bestyrelsen med 
lige nu

 Klubhus renovering - Ehn

 Ny Spildevands anlæg – PierPump - Ehn

 Miljøpladsen – nye regler pr. 01.01.2023 - Ehn

 Tag over omklædning og belysning ved badebro - Pp

 Reparation af broen - Pp

 Udskiftning af lamper og elstik på broer - Pp



Klubhus
 Total renovering 

 Fjernvarme som varmekilde 

 Opgradering af solceller på taget – beder styring 

 Ventilation i bad og klubhuset optimeres 



Klubhus – ny indretning



PierPump til spildevand



Spildevandsledning



Miljøplads

 Vi kender endnu ikke 100 %  kravene fra Kommunen

 Vi forventer at havnen skal sortere affaldet på samme 
måde som i privat husholdning



Omklædning ved badebro



Reparation af bro 1 & 5
 Der er på begyndt en hovedrenovering af Bro 1 & 5

 Broerne hæves 25 cm, der kommer nyt tømmer og nye 
brædder på.

 Materiale forbrug: 630 meter tømmer & sokkelpap, 
1.400 brædder, 160 bolte, skiver & møtrikker samt 9000 
skruer.

 Budget uden El-stander 170.000 kr.

 Forventes afsluttet i dec. 2022, hvis vejret er med os.



Reparation af øvrige broer
 Inden sæson start 2023

 Der planlagt at renovere de yderste 2/3 dele af bro 7 
forhåbentligt er tømmeret ikke dårligt, så vi kan nøjes med 
at skifte brædder.

 Stabilisere det yderste af Bro 6 & 7 de står meget løse.

 Skiftet dårlige brædder på bro 3 og 6

 Skifte knækkede og dårlige hækpæle

 Bro 4c trænger også til en omgang, det bliver først i 
efteråret 2023, med mindre fiskerne vil igangsætte det til 
foråret.



Udskiftning af lamper og elstik på broer
 Bestyrelsen besluttede at få skiftet halvdelen af lamper og 

el stander inden sæsonstart 2022.

 Pga Corona blev lamper og el stander ikke leveret som 
lovet, så projektet blev udsat til efteråret 2022.

 Uanmeldt inspektion af Sikkerhedsstyrelsen i sommers.

 Besluttet at skifte samtlige gamle lamper og el stander på 
havnen i alt 31 styk.

 Budget pr. stander er omkring 10.000 kr.

 Projektet skal være afsluttet inden udgangen af marts 
måned 2023.



Medlems ønsker

 Medlems ønsker af fornyelser og tiltag de næste 5 år



Forslag fra bestyrelsen til udvidelse af havnen.



Ønsker / emner
 Høruphav Brolaugs dialogmøde den 09. november 2022 på Knøsgård
 Forslag til emner  / opgave som bestyrelsen skal arbejde med de 

næste 5 år


 Emne 1. _____________________________________________________
 _____________________________________________________
 _____________________________________________________


 Emne 2. _____________________________________________________
 _____________________________________________________
 _____________________________________________________


 Emne 3. _____________________________________________________
 _____________________________________________________
 _____________________________________________________


 Emne 4. _____________________________________________________
 _____________________________________________________
 _____________________________________________________


 Kontakt person :
 Navn:_____________________________________________________
 Telefon: _______________ 



Spisning og hyggeligt samvær



Tak for i aften
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